
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 623 (2022-051134) 
 
Datum indiening: 1 november 2022 
 
Onderwerp:  Voortgang CNO 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Op 31 oktober 2022 ontvingen wij als raads- en burgerleden een beknopt schrijven namens 
de burgemeester over de voortgang CNO. Het is voor de fractie van BOB totaal geen vraag, 
dat mensen in noodsituaties opgevangen moeten worden. Ook in Overbetuwe. De 
aangekondigde asielzoekers zijn dan ook meer dan welkom. De laatste alinea van het 
schrijven triggert ons wat. Eerder liet het COA ons weten, dat het verblijf van de asielzoekers 
in een crisisopvang enkele dagen tot enkele weken zou zijn. Vanwege de stokkende situatie 
in Ter Apel heeft het COA aangegeven, dat de realiteit is dat de vluchtelingen enkele weken 
en mogelijk langer in een crisisnoodopvang zullen verblijven. Dit betekent, dat de doorstroom 
minder groot zal zijn dan aanvankelijk gedacht. In wezen het resultaat van een falend 
overheidsbeleid, waarvan de rekening bij de gemeenten gelegd wordt. Maar zoals gezegd: 
de vluchtelingen moeten geholpen worden.  
 
Onze vragen. 

1. Is er al zicht op hoe lang de opvang is Elst in gebruik zal blijven? 
2. Welke invloed heeft de gemeente op de tijdsduur? 
3. Hoe ver gaan de bevoegdheden van het COA en zijn hier ook grenzen aan? 
4. Is er correspondentie met het COA over de bevoegdheden en de termijnen? 

  
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 


